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پلههایمتروروشنمیشود
 گزارش شرکت بهره برداری مترو درباره پله   برقی  های خراب 

خیابان هایی که گرفتار نمایشگاه شدند
گزارش میدانی همشهری از نخستین روز بازگشایی نمایشگاه کتاب و حواشی ترافیکی آن

محمد سرابیدر شهر
روزنامه نگار

 از درون ایستگاه متروی شهید بهشــتی، تابلو های جهت نما مسیر 
رسیدن به نمایشــگاه بین المللی کتاب را نشان می دهند. صبح روز 
اول شروع به کار نمایشگاه، هنوز محوطه مصلی شلوغ نشده است، اما 
خیابان های اطراف از نخستین ساعت ها درگیر رفت وآمد خودرو ها 
شده اند. جلوی در ایستگاه مترو در جنوب مصلی، خودرو های پلیس 
انتظامی و پلیس راهنمایی و رانندگی ایســتاده است. ضلع شرقی 
مصلی خیابان شــهید قنبرزاده اســت که تعداد زیــادی از در های 
ورودی در آن قرار دارند و هنگام برگزاری نمایشگاه محل رفت وآمد 
خودرو هاســت. در ابتدای این خیابان هم نیرو هــای پلیس راهور 
ایســتاده اند تا جریان ترافیک را هدایت کنند. از همین جا ترافیک 
شروع می شود. ضلع غربی خیابان که درست کنار دیوار مصلی است، 
پارک کردن ممنوع است. راننده ها آنجا توقف می کنند و درون خودرو 
می مانند. سمت شرقی و درون کوچه ها و گاهی درون پیاده رو پر از 
خودرو های سواری اســت. تا خیابان خرمشهر همین وضعیت ادامه 
دارد. نزدیک خیابان بهشتی یکی از در های مصلی باز است و بالای 
آن نوشته است: »پارکینگ شماره 6- مراجعان« ماموری با جلیقه 
آبی رنگ و پاگون های 2خطی کنار در ایستاده  است. از او می پرسیم 
که ظرفیت پارکینگ چقدر است؟ می گوید:  معلوم نیست. باید ببینیم 
کی پر می شود. کنار مسیر ورودی به پارکینگ، تعدادی اتوبوس یک 
کابینه تمیز توقف کرده اند. می گوید این اتوبوس ها برای برگرداندن 
مراجعان به نمایشگاه کتاب هســتند و عصر به نقاط مختلف شهر 
حرکت می کنند. مســیر خیابان قنبر زاده را به ســمت شمال ادامه 
می دهیم. به جز خودرو های ساکنان و مراجعان به نمایشگاه، تعدادی 

خودروی بســیار گران قیمت خارجی هم گهگاه دیده می شوند که 
متعلق به »بنگاه های ماشین« این خیابان است.

بعضی از در های مصلی سال هاست که باز نشده و پشت آنها علف های 
بلندی روییده است. ماموران نمایشگاه که با نشان وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در مقابل  درهای باز ایستاده اند و مراجعان را هدایت 
می کنند، اطلاع دقیقی از ظرفیت پارکینگ و نوع پذیرش از در های 
مختلف ندارند. در مقابل ایســتگاه متروی مصلی در بزرگراه شهید 
سلیمانی، در شــماره19 قرار دارد و ممکن است کسی بتواند از آن 
وارد شود. از کارت هایی صحبت می  کنند که با داشتن آنها می شود 
خودرو ها را وارد محوطه کرد. بعضی از در  ها برای ورود غرفه داران و 
بعضی برای ورود کارکنان و مسئولان هستند. از تقاطع خیابان دهم 
با خیابان قنبر زاده به بالا، تعداد خودرو هایی که پارک شده اند، بیشتر 
می شود. بیشترین تراکم در ابتدای خیابان خرمشهر است؛ درست 
جایی که یکی از در هــای اصلی مصلی قــرار دارد. مأموران راهور و 
انتظامی در این نقطه هم مستقر هستند. داخل خیابان خرمشهر تا 

مقابل شرکت نفت و بعد از آن تا خیابان صابونچی، جای پارک پیدا 
نمی شود. تعداد مدرســه ها، مهدکودک ها و ساختمان  های تجاری 
زیاد است و خودرو ها دوبله پارک کرده اند. اول خیابان خرمشهر یک 
بازار تره بار قرار دارد که مقابل آن با پرده پوشانده شده است. اینجا با 
چند نفر از اهالی محله صحبت می کنیم. ترافیک ایام نمایشگاه برای 
آنها تکراری است؛ اتفاقی که هرسال می افتد و یک هفته رفت وآمد 
را به هم  می ریزد. می گویند که بدترین وضعیت رفت وآمد مربوط به 
عصر روز های پنجشــنبه و جمعه است. کمی که هوا خنک می شود 
و تقریبا از ساعت 5-4 به بعد تا 9-8شب که ساعت کاری نمایشگاه 
تمام شود، خیابان های اطراف بسته می شوند. اهالی امسال هم منتظر 
این اتفاق هستند. از خیابان خرمشهر به سمت شمال سربالایی تندی 
است و یک پیاده راه سرسبز نوساز که سایه درخت هایش رهگذران را 
از آفتاب نجات می دهد. کمی بالاتر در دیگری باز اســت، ولی اجازه 
ورود خودرو های شــخصی را نمی دهند. چند نفر با گاری دســتی 
منتظر بار هســتند. ناشــران، کتاب های خود را با وانت یا خودروی 
سواری مقابل این در می آورند و از اینجا سوار گاری دستی به غرفه 
می رسانند. هرقدر که از ظهر می گذرد، تعداد خودرو هایی که جلوی 
این در ها می آیند و می خواهند راهی برای وارد شدن پیدا کنند، بیشتر 
می شود. ظرفیت پارکینگ شماره6 در همان چند ساعت اول پر شد 
و حالا همه خودرو ها را به سمت پارکینگ های عمومی دیگر هدایت 
می کنند؛ مانند پارکینگ شهیدنقدی که شهرداری منطقه7 آن  را 
آماده کرده است. ســاعت 4ونیم یک وانت نیسان مقابل در خیابان 
خرمشهر آمده و می خواهد وارد شود. باد شدیدی می وزد. تا گاری ها 
را بیاورند و کتاب ها را پیاده کنند 2وانت دیگر هم ســر می رسند و 
خیابان بسته می شــود. یک نفر داد می زند که عجله کنند تا باران 
نگرفته و کتاب ها خیس نشده اند، اما باران به سرعت شروع می شود و 

همه جا را خیس می کند.

پس از مطرح شدن انتقاد ها و گزارش هایی پیرامون 
بالا بودن آمار خرابی پله   برقی های  شهر ازجمله 
در ایستگاه های مترو، علیرضا زاکانی از شرکت 
بهره برداری مترو خواســت تا برای روشن شدن 
اذهان عمومی و انعکاس واقعیت ها، اطلاع رسانی 
دقیق و تور رســانه ای در این زمینه برگزار شود. 
در همین رابطه مدیرعامل شرکت بهره برداری 
متروی تهران پذیرای رسانه ها بود و درباره آخرین 
وضعیت پله  برقی ها و مشکلات و انتقاد هایی که 

مطرح است، توضیحات و آمار هایی ارائه کرد.

احتمال نوسازی برخی از پله   برقی  ها
مسعود درستی، مدیرعامل شرکت بهره برداری 
متروی تهران با بیان اینکه از نیمه دوم ســال 
گذشــته توجه ویژه ای به پله  برقی ها شــده تا 
آمار خرابی ها کاهش پیدا کنــد و امروز غیر از 
پله برقی ایستگاه دروازه دولت که درحال اورهال 
اساسی آن هســتیم، هیچ پله برقی خرابی در 
متروی تهــران نداریم، گفت: »بــا وجود تمام 
رسیدگی هایی که صورت می گیرد، اما همیشه 

احتمال خرابی پله برقی ها وجود دارد. تلاشمان 
بر این است که هیچ کدام از پله برقی ها خاموش 
نباشد. یک سری از پله ها هم در دست مطالعه 
است و احتمال دارد به این نتیجه برسیم که باید 

به طور کامل نوسازی شوند.« 

به خاطر مشــکلات پیش آمده عذرخواهی 
می کنیم

درستی درباره بیشــتر بودن سرفاصله حرکت 
قطارها از زمان اعلام شــده، ازجمله در خط4 
مترو، می گوید: »کمبود در حوزه ناوگان را انکار 
نمی کنیم. این اتفاقات و خرابی های ناخواسته 
گاهی سرفاصله حرکت قطارهای ما را از 4دقیقه 
به 8دقیقه می رســاند؛ حتی روزی که ناوگان 
ما نو بود هم این مشکل را داشتیم؛ امروز که از 
روزهای نو بودن مترو هم زمان زیادی می گذرد. 
به خاطر مشکلات ناخواسته ای که پیش آمده و 
وجود دارد، از تمام مسافران عذرخواهی می کنم. 
شــهردار تهران به تنهایی پیگیر انعقاد قرارداد 
6۳۰دســتگاه واگن بوده و این موضــوع را به 
جاهای خوبی رسانده است. همچنین بیش از 
8۰درصد اعتبار 1۰5 به علاوه 8واگن قطار ملی 
هم به نقطه خوبی رسیده است و ان شاءالله در 
چندماه آینده به سرانجام می رسد. البته می شد 

که در ۳سال گذشــته قرارداد ورود 6۳۰واگن 
را رقــم می زدیم تا امروز شــاهد ورود رام های 

تازه نفس به شبکه خطوط مترو باشیم.«
 

تحریم ها تأثیری روی تأمین قطعات پله برقی 
ندارد 

مدیرعامل شــرکت بهره برداری متروی تهران 
درباره مشکل تامین قطعات موردنیاز پله برقی ها 
به دلیل قدیمی بودن تکنولوژی برخی از آنها و 
همچنین بحث تحریم ها، می گوید: »امروز در 
حوزه پله برقی مشکلی به اسم تحریم ها نداریم، 
اما گاهی اوقــات در پله های قدیمی یک قطعه 
را از دســت می دهیم و خیلی سخت می توانیم 
قطعه جایگزین آن را پیدا کنیم و طبیعتا به دلیل 
قدیمی بودن، تجهیزاتشان در بازار نیست. برای 
بخش خصوصی و تولید هم انگیــزه  و توجیه 
اقتصادی ندارد که به خاطر نیاز به چند قطعه، 
بخواهد خط تولید آنها را راه اندازی کند، اما از این 
منظر که چون فلان برند اروپایی پله را به کشور 
وارد کرده و اکنون که تحریم هستیم نمی توانیم 

آنها را تعمیر کنیم، مشکلی وجود ندارد.«

تک نکته ها 
   زمانی که یک پله برقی برای تعمیرات بیش 

از 24ساعت از مدار سرویس خارج شود، در آمار 
پله برقی های خراب قرار می گیرد.

   پله برقی هایــی کــه تعمیر آنهــا کمتر از 
24ساعت باشــد، در آمار پله برقی های خراب 

قرار نمی گیرند.
   دلیل خاموشــی یک پله برقی  لزوما خراب 

بودن آن نیست.
   بعضی از پله برقی هــا، به ویژه پله برقی های 
موازی در ســاعت های پیک مصــرف برق یا 
ســاعت های غیرپیک مترو به صــورت موقت 

خاموش می شوند.
   در ایــام گــرم ســال وزارت نیــرو 
دستورالعمل هایی را برای کنترل و صرفه جویی 
در مصرف برق صادر می کند و ایستگاه های مترو 

موظف به پیروی از آنها هستند.
   در متــروی تهران1۰برند مختلف پله برقی 
وجود دارد که این تعدد کار نگهداری را سخت تر 

می کند.
    پله  برقی ها بعد از مدتی در اورهالشان نیاز به 

تعویض روغن دارند.
    اســفندماه14۰1، بین 2 تا ۳سال از تاریخ 

انقضای روغن پله برقی ها گذشته بود.
    پ1۰۰میلیارد تومــان خریداری و تامین 

قطعات مورد نیاز از بهمن ماه14۰1 تا به امروز

مهدی اسماعیل پورگزارش
روزنامه نگار

 شهردارتهران : 4 ابرپروژه 
و 38 کلان پروژه افتتاح می شود 

علیرضا زاکانی، شــهردار تهران با بیان اینکــه برخی معتقدند 
ما بــرای تامین منابــع مالی بودجه، دســت به شهرفروشــی 
زده ایم ، گفت: این در حالی اســت که سال گذشته تنها 2مجوز 
بلندمرتبه ســازی صادر کردیم که این دو مــورد نیز متعلق به 
دســتگاه های مختلف اســت و در حاشــیه بزرگراه ها ساخته 

می شوند.
 نشست مشترک علیرضا زاکانی، شهردار تهران و حجت الاسلام 
محمد قمی، رئیس ســازمان تبلیغات اسلامی عصر چهارشنبه 
برگزار شد. در ابتدای این نشست، زاکانی با اشاره به وجود رویکرد 
مشارکتی شهرداری تهران در مدیریت شهری جدید گفت: طی 
2۰ ماه گذشــته همواره به دنبال ایجاد مشــارکت و استفاده از 
ظرفیت دستگاه های مختلف در مدیریت شهری تهران بودیم؛ 
به همین جهت دائما جلسه با نخبگان دانشگاهی با هدف بررسی 

و ارائه راهکار برای چالش های شهرمان داریم.
وی افزود: از ابتدای ســال نیز جلســاتی با اعضای هیأت علمی 
دانشگاه های امام حسین)ع(، شــریف، تهران، تربیت مدرس، 
شهید بهشــتی و علامه طباطبایی داشــته ایم. در این جلسات 
آنچه در مدیریت شهری تهران طی 2۰ ماه گذشته انجام داده ایم 
را برای نخبگان دانشــگاهی تبیین کــرده و از آنها در مدیریت 
پایتخت و حل چالش هایش کمک خواســتیم. زاکانی در ادامه 
درباره چالش های شــهری تهران گفت: تهران 2۳7 سال است 
که پایتخت اســت و در این مدت هیچ گاه براساس یک الگوی 
مشخص توسعه پیدا نکرده است؛ بر همین مبنا امکانات شهری 
نیز عادلانه در شهر توزیع نشده و اکنون با فاصله طبقاتی روبه رو 
هستیم؛ به نحوی که برای برخی از شهروندان زیست پذیری در 

شهر تهران مشکل شده است.
وی تأکید کرد: در کنار فاصله طبقاتی، فرسودگی زیرساخت های 
شــهری، ناپایداری بافت فرســوده، کمبود یک میلیون واحد 
مسکونی برای شهروندان و… چالش هایی جدی برای ما ایجاد 
کرده و همه این موارد باعث شده در سال 14۰۰مطابق آمار 87.5 

درصد مهاجرت ها به البرز از سمت تهران باشد.
شهردار تهران در ادامه گفت: ســال 14۰۰ شهرداری تهران 
را در شــرایطی تحویل گرفتیم که در تنــش مالی بود و این 
مجموعه 7۰هزار میلیارد تومان بدهی داشت، اما بحمدلله از 
این تنش عبور کردیم و ســال 14۰۰در نتیجه انضباط مالی 
97درصد و ســال 14۰1، 1۰۰درصد از منابع بودجه مصوبه 
شورا محقق شــد. در نتیجه این دســتاورد 1۰هزار میلیارد 
تومــان از بدهی های قبلــی را پرداختیــم و ۳1۰۰ میلیارد 
تومان از معوقات شــهرداری به پیمانکاران را تسویه کردیم. 
زاکانی در بخش دیگری از ســخنان خود درباره برنامه های 
مدیریت شــهری جدید برای تهران گفــت: مبتنی بر مبانی 
اعتقادی مان و نگاهی کــه مکتب امام)ره( به انســان دارد، 
12 رویکرد برای مدیریت شهری تهران استخراج کردیم که 
مطابق آن تمامی کارهایمان در شهرداری قابل تفسیر است. 
در برنامه ای که داریم به دنبال ایجاد تحول در تهران هستیم. 
وی افزود: هر دوره از مدیریت شــهری با نمادی شــناخته 
می شود. تمام هدفمان این است که دوره مدیریت شهری ما 
را نیز با تحولاتی که در تهران ایجــاد کرده ایم به یاد بیاورند. 
مبتنی بر برنامه تحولی که داریم، ان شــاءالله 4ابرپروژه، ۳8 
کلان پروژه و 9۰پروژه مطابق زمانبندی مشــخص در تهران 
افتتاح خواهد شد. شهردار تهران افزود: یکی از رویکردهای 
تحولی ما در شهرداری تهران، تحول نرم افزاری و روحی شهر 
تهران اســت که مطابق آن به دنبال ایجاد پیوســتگی میان  
مدارس و خانواده ها با محوریت مســاجد هستیم. به اقتضای 
تنوع فرهنگی و شــرایط نقاط مختلف تهــران، ایجاد تحول 
روحی و نرم افزاری سخت می شود و در این رابطه نیاز به کمک 

دستگاه هایی مثل سازمان تبلیغات اسلامی داریم.

روایتگری داستانی روی دیوارهای 
پایتخت

نشست »خالقان دیوارنگاره های شهر تهران« با حضور مدیرعامل 
سازمان زیباسازی شهر تهران برگزار شد و رضا صیادی ضمن 
تقدیر از تعامــل هنرمندان با این ســازمان گفت: »آثار هنری 
ارزشمند و ماندگار هستند و نتیجه تعامل شکل گرفته سازمان با 
هنرمندان، دفتر نقاشی به وسعت تهران است که ورق به ورق آن 
علاوه بر یک اثر هنری، روایتگر داستانی بر دیواره های پایتخت 
است.« به گزارش همشهری، سازمان زیباسازی تلاش می کند، 
هر روز آثار خلاقانه ای در دفتر نقاشی ایجاد شده در شهر ثبت 
شــود. صیادی با بیان این مطلب تأکید کــرد که به طور قطع 
به دنبال اصلاح و ایجاد فرایندهای مناسب تری هستیم تا ضمن 
عمق بخشیدن به تعاملات درهای سازمان روی همه هنرمندان 
باز باشد. در ادامه مراســم هم مجید قادری، معاون فرهنگی و  
هنرهای شهری سازمان زیباسازی از رشد 6۰درصدی گسترش 
هنر نقاشی دیواری در پایتخت خبر داد و گفت: »سال گذشته 
بیش از 2۳1پروژه دیوارنگاری شــهری در پایتخت اجرا شده 
است که رشــد 5۰ تا 6۰درصدی را نشــان می دهد. بیش از 
51هزار مترمربع از دیوارهای شهر به دست هنرمندان نقاشی 
شده است که رشد 7۰درصدی نسبت به سال قبل از نظر متراژ 
را شاهد هستیم.« به گفته او، سال گذشته 5فراخوان اعلام شد 
و ۳5۰هنرمند با سازمان زیباســازی همکاری کردند. مرتضی 
گودرزی دیباج، محقق و استاد دانشگاه هم در این نشست عنوان 
کرد که در این دوره مدیریت شــهری پایتخت فرصتی که در 
اختیار هنر دیوارنگاری قرار گرفته در تاریخ بلدیه بی سابقه بوده 
است؛ چراکه پهنه بومی به وسعت شهر در اختیار هنرمندان قرار 
داده شده تا ضمن رنگ بخشیدن به شهر گفتمان جدیدی میان 

مردم و هنر ایجاد کنند.

سوسک های پوستخوار 
قاتلان سرخه حصار 

کنده شدن پوست درختان پارک ملی سرخه حصار، جنجال این 
روزها در فضای مجازی است. فردی با انتشار فیلمی از این محدوده 
جنگلی عنوان می کند زمین خواران به دنبال نقشه ای هستند تا 
درختان سرخه حصار را خشک کنند و برای عملیاتی کردن این 
نقشه شوم، پوست درختان را کنده اند. او بین درختان تردد می کند 
و می خواهد مســئولان به این ماجرا ورود پیــدا کنند که پس از 
انتشار این تصاویر، نهاد قضایی خبر از ورودش به پشت پرده های 

این ماجرا می دهد.
علی صالحی، دادستان عمومی و انقلاب تهران در این رابطه عنوان 
می کند که »در راستای بررســی این ادعا و به منظور جلوگیری 
از تعدی باندهای زمین خوار به منابع طبیعــی و برخورد با ترک 
فعل های احتمالی، دادســتانی تهران ضمن ورود به این موضوع 
در حال بررســی زوایا و ابعاد مرتبط با این ادعاهاست.« اما اصل 

ماجرا چیست؟
هیچ کس نمی تواند محیط زیست فضای شهری را از سایر فضاهای 
طبیعی جدا کنــد و در این خصوص وجود و شــیوع برخی آفات 
هیچ گاه رد نمی شود؛ چراکه شیوع آفات، می تواند مانند بیماری 
مسری آن را نابود کند. با توجه به اینکه کاشت درختان در محدوده 
برخی از پارک های جنگلی ازجمله ســرخه حصار از سال1۳46 
آغاز شده و در سال های متمادی کاشت درختان در این محدوده 
افزایش یافته و از طرفــی منابع آبی کاهش داشــته و هوا گرم تر 
شده، درختان مذکور در طول ســال ها و دوره های گذشته دچار 
آفت شده اند. بر همین اساس شــهرداری منطقه1۳ به خبرنگار 
همشــهری عنوان کرده که بــرای کنترل این آفــات، علاوه بر 
سمپاشی و نصب تله های فرمونی با استفاده از سیستم تصفیه آب، 
آبیاری را در محدوده کل بوستان که حجم تراکم درختان در آن 
بالاتر از استاندارد است، افزایش داده تا از خسارت بیشتر فعالیت 

سوسک های پوستخوار به عنوان آفت جلوگیری شود.
اما شاید این سؤال پیش بیاید که چرا این درختان قطع نمی شوند 
تا از شیوع بیشتر آن جلوگیری شود؟ جالب است بدانید هرگونه 
حذف و قطع درختان در بوســتان جنگلی ســرخه حصار منوط 
به کســب تکلیف و هماهنگی با اداره کل منابع طبیعی است که 
چندین نامه به این ســازمان ارســال و پیگیری های لازم توسط 
شهرداری منطقه1۳ انجام شده است. گفتنی است که گسترش 
آفت پوستخوار کاج موجب می شود که آوندهای درختان قطع و 
کم کم خشک شوند و انتظار است با روشی تخصصی این سرمایه 

زیست محیطی حفظ شود.

 چنارهای خیابان ولیعصر  عج
 جوان می شوند

گزارش میدانی همشهری از طرح جایگزینی 
درختان خشکیده

وجود بیش از 17هزار اصلــه درخت چنار در خیابان 
ولیعصر آن را به زیباترین خیابان کشور و خاورمیانه 
تبدیل کرده و فضای سبز این خیابان میراث طبیعی و 
سرمایه ملی محسوب می شود و در این میان صیانت 
از درختان چنار اولویت اول است. در راستای همین 
رویکرد روز گذشته طرح جوان سازی درختان خیابان 
ولیعصر در محدوده منطقه یک کلید خورد و قرار است 
5۰۰اصله درخت چنار 4ساله با بن 4۰تا 5۰سانتی متر 

جایگزین درختان خشکیده شوند.

چنارهای خراسان رضوی، سازگار با تهران
درختان چنار از نهالســتان های خراســان رضوی 
به صورت روتبال بــه تهران منتقل شــده اند. آنطور 
که مهدی پیرهادی، رئیس کمیســیون ســلامت، 
محیط زیست و خدمات شهری شــورا عنوان کرده: 
»شرایط آب وهوایی خراسان رضوی نزدیکی بیشتری 
با تهران دارد و از این رو چنارهایی که در خیابان ولیعصر 
)محدوده منطقه یک( غرس می شوند بسیار مقاوم و 
سازگار با شرایط پایتخت هستند. البته درگذشته هم 
چنارهایی از اصفهان به تهران منتقل شده اند و سازمان 
بوستان ها جایگزینی چنارها را به صورت کارشناسی و 

علمی انجام می دهد.«

 کاشت درختان به شیوه روتبال
حسین نظری، معاون خدمات شهری و محیط زیست 
شهردار تهران گفت: »جابه جایی، غرس و... باید در فصل 
زمستان انجام شود و این امر کاملاً منطقی و کارشناسی 
است؛ اما درختانی که به صورت روتبال غرس می شوند 
را می توان در فصل بهار هم کاشت. این موضوع قطعاً 
آسیبی به درختان و فضای ســبز نمی زند و براساس 
پیش بینی ها امیدواریم شهرداری منطقه یک تا پایان 
فصل بهار موفق به غرس 5۰۰اصله درخت جوان شود 

و به زودی شاهد تنومندی رشد این درختان باشیم.«

غرس 4300اصله درخت چنار
 علی محمد مختاری، مدیرعامل سازمان بوستان ها 
و فضای سبز شــهر تهران گفت: »در 4سال گذشته 
حدود 4هزار و ۳۰۰اصله درخت 1۰ساله با بن بیش از 
5۰سانتی متر در این محور کاشته و جایگزین درختان 
خشک شده است. همچنین سال گذشته ۳۰۰اصله 
درخت در محدوده منطقه 6غرس شــد و جایگزینی 

درختان جوان در این خیابان امری ضروری است.«

خبر

نگاه

سیمین برادران،  دبیر گروه شهریدریچه

زینب زینال زاده،  روزنامه نگار
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